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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. november 22-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Nagy Zsolt    képviselő  

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Pintér Csaba    képviselő 

  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem volt jelen: Farkas László    képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

   Gáspár Júlia  Pénzügyi Csoportvezető 

     (az 1. napirendi ponthoz) 

   Kőmives Judit  Horváth István Általános Iskola képviseletében 

Kárász Lórántné  Horváth István Általános Iskola képviseletében

 Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője 

(mindnyájan a 2. napirendi ponthoz) 

Porogi Lajosné óvodavezető 

 (a 2. és 3. napirendi ponthoz)  

Füle Tibor  Pétkomm Kft. ügyvezető igazgatója 

(a 4. és 5. napirendi ponthoz) 

 

 

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Napirenddel kapcsolatban van 

valakinek kérdése? Nem volt. 
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Aki egyetért azzal, hogy „Sajtos István lakáskérelme” tárgyú (186/2018.) számú elterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

289/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Sajtos István 

lakáskérelme ” tárgyú, 186/2018. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy „Liszt Ferenc u. 14.II/ 207. számú lakás 

volt bérlőjének tartozása” tárgyú (193/2018.) számú elterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen 

tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

290/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Liszt Ferenc u. 

14. II/207. számú lakás volt bérlőjének tartozása” tárgyú, 193/2018. 

számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így elfogadja a napirendet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(182/2018.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (185/2018.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről. 
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4.) Étkezési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(188/2018.) 

5.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda létszámbővítése (191/2018.) 

6.) Központi háziorvosi ügyeleti feladatok ellátása 2019. január 1-jétől (180/2018.) 

7.) Veszprém Megyei Kormánymegbízott törvényességi felhívása (183/2018.)  

8.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (184/2018.) 

9.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási szerződés 

(187/2018.) 

10.) 2019. évi ellenőrzési munkaterv (195/2018.) 

11.) Önálló indítvány Nagy Zsolt képviselő részéről: Sugár úti gépjárműforgalom elől való 

elzárás (194/2018.) 

12.) Önálló indítvány Miskolczi Ferenc képviselő részéről: Sporttelep villamos energia ellátása 

(196/2018.) 

 

Tájékoztatók: 

1.) Beszámoló a 262/2018.(X.27.) sz. képviselő-testületi határozat alapján tett intézkedésekről 

(189/2018.) 

2.) Tájékoztató az Önkormányzat 2018. I-III. negyedévi gazdálkodásáról (190/2018.) 

3.) Tájékoztató a 2018. évi beruházásokról, felújításokról (192/2018.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

Zárt ülésre: 

1.) Sajtos István lakáskérelme (186/2018.) 

2.) Liszt Ferenc u. 14. II/ 207. számú lakás volt bérlőjének tartozása (193/2018.) 

3.) Bursa Hungarica Felsőoktatási ösztöndíjpályázat elbírálása (197/2018.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom a napirendi pontok cseréjét a vendégek miatt. 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pontok cseréjét. 

 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2018. I-III. negyedévi gazdálkodásáról (190/2018.) 

(Eredetileg a Tájékoztatókban a 2. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Sok éven keresztül ez a napirendi pont előterjesztésként szerepelt 

a testületi ülésen, most tájékoztatóként van itt. Megkérdezem a bizottsági elnököket, hogy volt-

e az ülésen ezzel a tájékoztatóval kapcsolatban észrevétel?  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem volt.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kérdés nem volt, annyit állapítottunk meg, hogy a I-III. 

negyedéves tájékoztató rendkívül jó képet fest a község gazdálkodásáról. A bevételek jobban 

teljesültek a vártnál és a tervezettnél, a kiadások pedig szinten vannak. Jó a gazdálkodás.  
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Nagy Zsolt képviselő: A Pénzügyi Bizottság hasonló megállapításokat tett, nem volt vita a 

tájékoztató tárgyalásakor.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyit tennék hozzá, hogy talán a televízió nézői emlékeznek a 

költségvetés tárgyalására, óriási vita volt az adóbevételekről illetve az előirányzott adó 

mennyiségéről, hogy ezt többszáz millió forinttal le kellene vennünk. De, mint látjuk, a 

Képviselő-testület jól döntött. Átadnám a szót a Pénzügyi Csoport vezetőjének.  

 

Gáspár Júlia pénzügyi csoportvezető: A bevételekkel kapcsolatban annyit mondanék, hogy 

túlteljesítettük az I-III. negyedévi tervünket, ez egyértelműen az adóbevételek kedvező 

teljesülésének tudható be. Még várható az év folyamán adóbevétel, tehát ez teljesen biztossá 

teszi, hogy a gazdálkodásban nem merülhetnek fel problémák, likviditási problémáink nem 

lehetnek. A kiadások a megfelelő szinten állnak, a beruházások jelenleg is folynak. Azt 

gondolom, hogy az év végére a költségvetés teljesítése maximálisan elfogadható szinten fog 

teljesülni.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek?  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A költségvetés tárgyalásakor voltak olyan vészjósló hangok, 

hogy vegyük vissza a kiadási oldalt, mert nem lesz meg a bevételi oldal. Akkor elmondtam, 

hogy gyakorlatilag, mióta az önkormányzatunk megalakult, folyamatosan vannak ilyen hangok, 

hogy nagy baj lesz. Én mindig a másik oldalt képviseltem, hogy reálisan meglesznek azok a 

bevételek, amelyekre számítunk. Most is ezt mondtuk Polgármester asszonnyal, leginkább 

ketten képviseltük ezt az oldalt. Szerencsére igazunk volt, örömteli ez számomra.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt. 

 

 

2.) Étkezési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj 

megállapítása (188/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 4. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Ez a témánk is sok embert érint a vendégek közül. A Humán 

Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

az Óvodánál a Rendezvényterem’12 Kft. javasolja szolgálatónak. 

A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az Iskolánál a Sze-Pa-Szolg. Kft. 

javasolja szolgáltatónak. 

A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Szociális Étkeztetésnél a 

Rendezvényterem’12 Kft. javasolja szolgálatónak. 

A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 374.- Ft-ot javasol a Bölcsődénél normának. 

A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot 

az előbb elfogadott szolgáltatókkal, normákkal. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy minden intézménynél maradjon a tavalyi szolgáltató, 

Óvodánál a Rendezvényterem’12 Kft, Iskolánál a Sze-Pa-Szolg. Kft., a Szociális étkeztetésnél 

a Rendezvényterem’12 Kft. 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Bölcsődei 

norma legyen 374,- Ft. 

 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérés van az intézmények vezetői részéről? Nem volt. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ha visszaemlékezünk a korábbi évek tárgyalásaira, mindig éles 

viták voltak, a szolgáltatók is jelen voltak. Sértődések, kivonulások jellemezték a tárgyalást. 

Szerencsére a helyzet konszolidálódott, a szolgáltatók képviselői sincsenek jelen, mert nincsen 

rá szükség. Remélem, ez nem azt jelenti, hogy az intézményvezetők belenyugodtak abba, hogy 

„úgy rossz az étkeztetés, ahogy van”. Az év elején voltak problémák, folyamatos javulás volt, 

úgy gondolom, most már mindenki elégedett. Azt kérem, ha a vezetők hiányosságot 

tapasztalnak, akkor tegyék szóvá, szóljanak a képviselőknek. Ne maradjon szó nélkül, ha nem 

jól főznek, nem jó az étkeztetés.  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok javaslata, hogy ne változzanak a szolgáltatók. 

Részszavazásra felteszem a javaslatokat.  

Aki azt javasolja, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvodánál maradjon a Rendezvényterem 

’12 Kft. az általa megajánlott árakkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki azt javasolja, hogy a Horváth István Általános Iskolánál 

maradjon a Sze-Pa-Szolg Kft., azzal az ígérvénnyel, ami az egyeztető tárgyaláson elhangzott, 

hogy a változatosságra sokkal jobban oda fognak figyelni, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki azt javasolja, hogy a Rendezvényterem ’12 Kft. maradjon a 

Szociális Étkeztetésnél, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, hogy a Bölcsődei norma 4 forinttal emelkedjen, 

és így 374,- Ft összegben kerüljön megállapításra, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

291/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete az 

önkormányzat által fenntartott valamint működtetett, a személyes 

gondoskodás keretében étkeztetést nyújtó intézményekben a 

szolgáltatókkal és intézményvezetőkkel végzett egyeztetés alapján az 

élelmezési nyersanyagnormát és a szolgáltatónak fizetendő térítés 

összegét 2019. év január hó 1. napjától az alábbiakban határozza meg: 

1./ Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 

 

Szolgáltató:  Rendezvényterem’12 Kft 

      Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

        - gyermekek részére 

         ebéd: 215,- Ft 290,- Ft + ÁFA/fő/nap 

         tízórai + uzsonna: 165,- Ft 215,- Ft + ÁFA/fő/nap 

         háromszori étkezés:  380,- Ft 505,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

         2./ Horváth István Általános Iskola 

 

         Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft 

      Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

         - gyermekek részére 

          ebéd (menza): 290,- Ft 398,- Ft + ÁFA/fő/nap 

          tízórai + uzsonna: 165,- Ft 225,- Ft + ÁFA/fő/nap 

          háromszori étkezés:  455,- Ft 623,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

          3./ Szociális étkeztetés  

 

           Szolgáltató: Rendezvényterem’ 12 Kft. 

      Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

          

               ebéd 320,- Ft 410,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

         4./ Bölcsőde 

                            Norma: 

      

          - saját konyhán előállított  

                egész napos ellátás:  374,- Ft 

 

         II. A Képviselő-testület 

 

1. Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról az érdekelt 

intézményeket és szolgáltatókat tájékoztassa. 
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2. Felhatalmazza az érintett intézményvezetőket és a polgármestert, 

hogy a jelen határozatban foglaltak szerint kössék meg a szolgáltatókkal 

a szállítási szerződést. 

 

 

Határidő II/1. pontra: 2018. december 10. 

                II/2. pontra: 2018. december 31. 

 

Felelős: II/1. pontra: Horváth Éva polgármester 

              II/2. pontra: érintett intézményvezetők és polgármester 

 

 

3.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda létszámbővítése (191/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 5. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Az óvoda kért egy teljes foglalkoztatású gyógypedagógiai 

asszisztens státuszának a biztosítását. Szeretné kiegészíteni Intézményvezető asszony az 

előterjesztést?  

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Üdvözlök mindenkit. Nagyon szépen köszönöm a kérésünk 

teljesülését, mert így mind a gyerekeknek, mind pedig az óvodában dolgozó pedagógusoknak 

megkönnyítik a mindennapjait. A plusz egy fő jelenléte pedig segíteni fog azoknak a 

gyerekeknek, akiknek erre igazából szükségük van, és itt most azokról a speciális esetekről 

beszélnék, akik nehezebben illeszthetők be az óvodai életbe. Köszönöm a támogatást. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

292/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja 

a Panelkuckó Napköziotthonos Óvodában az óvodapedagógusok 

nevelőmunkáját közvetlenül segítők létszámának 2019. január 1-től 

történő növelését 1 fő, teljes foglalkoztatású gyógypedagógiai 

asszisztenssel.  
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A fedezetet 2019. évi költségvetésben 1 fő közalkalmazott 8 órás 

foglalkoztatási költségeinek beépítésével biztosítja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetés előkészítésénél a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: 2019. évi költségvetés előterjesztésének időpontja 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

4.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási 

szerződés (187/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 9. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm Füle Tibor ügyvezető igazgató urat. A 

Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pétkomm Kft. látja el a temető parkgondozási feladatait. 

Minden év novemberében kell a testületnek döntenie, hogy a következő évben milyen 

feltételekkel köti meg a szerződést. Ügyvezető úr, Öné a szó. Kíván kiegészítést tenni?  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Igazából csak annyit tennék hozzá, hogy változás az 

előző évhez képest nem történt a munkafolyamatok tekintetében, illetve az ehhez kapcsolódó 

feladatokat ellátó személyzet vonatkozásában. Gyakorlatilag az értékkövetést jelentő rész 

változott, a vállalási ár változott a javaslatunkban.   

 

Horváth Éva polgármester: Ez kb. 9 %-os emelést jelent az önkormányzat felé. Kérdése van 

valakinek? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

293/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a temető parkgondozásáról szóló, e 

határozat mellékletét képező szolgáltatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: 2018. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

    (a határozat melléklete a jkv mellékletét képezi) 
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5.) Beszámoló a 262/2018.(X.27.) sz. képviselő-testületi határozat alapján tett 

intézkedésekről (189/2018.) 

(Eredetileg Tájékoztatók 1. napirendi pontja) 

 

Horváth Éva polgármester: Van még egy témának, ami a Pétkomm Kft-t érinti, igaz, az a 

tájékoztatók között szerepel, de meg kell, hogy mondjam, bizonyos vitákat és észrevételeket 

váltot ki. A 262/2018.(X.27.) számú határozatban Képviselő úr javaslatára azt kértük, hogy a 

parkgondozást külső vállalkozó bevonásával próbálja meg megoldani a Pétkomm Kft., és az 

ezzel kapcsolatos intézkedésekről számoljon be. Ez megtörtént, két bizottság is tárgyalta az 

anyagot. Voltak észrevételek. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nagy vita kerekedett a nem túl hosszú tájékoztatóból. Az utolsó 

bekezdésben szerepel, hogy két vállalkozástól érkezett ajánlat, a bennük lévő információk nem 

egyértelműek, azok tisztázása indokolt. Kérdésünk lenne, hogy az elmúlt napokban, mivel ez 

november 13-án érkezett - történt-e valami intézkedés? Ügyvezető úr a bizottsági ülésen azt 

mondta, hogy nem, mert megvárta a bizottságok, illetve a testület ülését. Ezek a vállalkozók 

úgy néznek ki, nem is igazán alkalmasak a tevékenység teljes, komplex ellátására. Az 

előterjesztésben meg volt jelölve 5, viszonylag jól körülhatárolható munkaterület, négyzetméter 

meg volt adva, a feladat le volt írva. A vita abból kerekedett, hogy igazgató úr értelmezése 

szerint komplett munkafolyamatot képzelt el, a kaszálástól a kaszálék begyűjtéséig, 

elszállításáig, mi viszont, a bizottság tagjai azt mondtuk, hogy részfeladat elvégzésében is meg 

lehet állapodni. Ha valaki arra vállalkozik, hogy lekaszálja mondjuk a Berhidai úton az 

árokparton a füvet, akkor azt is el kell fogadni, azzal is segít a Pétkomm Kft. feladatvégzésén. 

Tehát a komplettségen, illetve a részfeladat befogadásán volt a vita. Arra kértük az ügyvezető 

igazgató urat, hogy ne a komplett munkafolyamat végzésére kérjen be ajánlatokat. Ha arra 

jönne, az a legjobb, de ha nem, akkor részfeladat végzésében is állapodjon meg, az is segít.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendben. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a beszámolót.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Településfejlesztési Bizottság alaposan 

megtárgyalta a beszámolót, a Pénzügyi Bizottság csak megerősítette ebbéli szándékát. A vitát 

csak az értelmezési probléma okozta.  

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott az is, hogy amennyiben 

konszenzusra jutunk a képviselő-testületi ülésen arra vonatkozóan, hogy mit várunk el, akkor 

kérnénk egy beszámolót a decemberi testületi ülésre az intézkedésekről.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető igazgató: Annyit tennék hozzá, hogy valóban, a 

bizottsági ülésig nem tartottam szükségesnek tisztázni a bennem felmerült kérdéseket, de ezt a 

mai napig pótoltam. Úgy gondolom, ha értem, és tudom, hogy mi a feladatom, akkor nem 

ücsörgök, hanem törekszem a megoldásra A két ajánlattevővel azóta beszéltem, mind a kettő 

úgy értette az ajánlatát, hogy a teljes komplex szolgáltatást tudják vállalni. Kértem őket, hogy 

pontosítsák, mi lenne, ha szétszednék az ajánlatot, de azt gondolom, hogy még mindig jobb 

megoldás, ha egy kézbe adjuk az egész feladatot, akkor egy a felelős, ellenőrzés szempontjából 

is így könnyebb. De természetesen, ha kifejezett kérés, hogy csak egy folyamatot végezzenek 

el, a többit pedig a Pétkomm Kft. kezébe adjuk, akkor megnézzük, mit lehet ebből kihozni. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Természetesen az lenne a legjobb, ha komplexen vállalnák, fel 

se vesd nekik, hogy részfeladatot végezzenek. Annyit még kérdeznék, hogy a munkaterület 
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elnevezése a kis táblázatban nyilván ki lett ragadva egy hosszabb felsorolásból, mert a 

sorszámozás nem jó. Gondolom úgy lett kiemelve egy belső táblázatból.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető igazgató: Ez az öt munkaterület az önkormányzattól 

kapott területnagyság tekintetében az összes zöld terület 22 %-át teszi ki. Azért vannak ott, mert 

kb. 20 tétel körüli a felosztott területszám, amivel le tudjuk írni az általunk karbantartott 

zöldterület nagyságát.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A decemberi ülésre tudsz szerződést hozni? Hogy lássuk, hogy 

megállapodás történt. 

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Azt nem tudom ígérni, mert jogi képviselővel 

átnézetem,  rövid a határidő. De azt gondolom, hogy az csak egy aktus, hogy szerződéssé váljon. 

Úgy gondolom, hogy a jelenlegi két ajánlattevő közül valamelyikkel sikerül megállapodni, és 

annak a kondícióit ismerjük, és kapunk szándéknyilatkozatot, hogy le kívánnak velünk 

szerződni azon paraméterek mellett, akkor azt gondolom, hogy az már elég. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha decemberben igazgató úr hozza a beszámolót, akkor tegye már meg, 

hogy az arról is szóljon. hogy a Pétkomm Kft. állományában a parkgondozásban bevethető 

létszámmal és azon belül a gépkezelőkkel hogyan állunk most? Mi várható jövőre? Lesz-e 

olyan ember, aki elmegy nyugdíjba?  

 

Horváth Éva polgármester: Nagy részük nem is a Pétkomm Kft. állományában, hanem 

önkormányzati állományban vannak.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az nem akadályozza meg igazgató urat, hogy leírja, ebből ennyi és 

ennyi önkormányzati dolgozó. Igazából itt az a lényeg, hogy ő miként áll gépkezelői 

kapacitással. Nehogy az legyen, hogy nem lesz ember jövő tavaszra, és akkor kell kapkodni. 

Ha március-áprilisban kell embert felvenni, akkor az már késő. Erről kapjunk tájékoztatást.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Tudok válaszolni most is. Minden beszámolónkban 

érintjük a létszám kérdését. Három csoportból áll, ezt mindenki jól tudja. Van a 

közfoglalkoztatotti létszám, aki a parkgondozásban dolgozik, van önkormányzati 

munkaviszonyban lévő csoport, illetve van a Pétkomm Kft. állományában lévő létszám, amivel 

gazdálkodhatunk.  Egyetértve a csoportvezető véleményével, aki ezen a területen már régóta 

dolgozik, ide 30-35 főre lenne szükség, ilyen nagyságú, jó színvonalú karbantartásához. Azt 

tudni kell, hogy mind a közfoglalkoztatotti, mind pedig az önkormányzati létszám jelentősen 

csökkent a korábbi időszakhoz képest. Egyedül a pétkommos állománynál tudtam emelést 

elérni, bár kis létszámút. A korábbi évek gyakorlatára alapozva, ha 4-5 fő kaszálót tudok 

foglalkoztatni pétkommosként, és ahhoz a másik két csoportból hozzá lehetne 15-20 főt 

rendelni, akkor nem lesz probléma, nem kell külső cég, magunk meg tudjuk oldani. Nagy 

kérdést látok abban a vonatkozásban, ahogy említettem a közfoglalkoztatotti létszám pár évvel 

ezelőtt még 20 fő fölötti volt, mára 5 fő alatti. Az önkormányzati létszám korábban 15 fős keret 

volt, aztán 10 főre változott, most pedig az 5 főhöz vagyunk közel. Ha ezeket összeadjuk, akkor 

nagyon laza számítással is 15 fő, ez pedig messze van a 30-35 főhöz képest. Jelen pillanatban 

ez van. Ezt a létszámkeresést, azokon a részeken, ahol szorít a nadrág, nem áprilisban szoktam 

elkezdeni egyik évben sem, hanem sokkal előbb, évindításkor. Mivel pedig ilyen a helyzet, 

jelenleg folyamatosan történik. Ebben az évben a Pétkomm Kft. állományába 2 fő belépése 

történt, egy pedig a jövő héten fog bejönni. Summa summarum, kevés az ember, nem is hiszem, 
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hogy azt a létszámot, amivel korábban rendelkeztünk a három forrásból, el fogjuk érni a közeli 

jövőben. Illúzió.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosítanám, az önkormányzati közfoglalkoztatotti létszám 

jelen pillanatban 7 fő. Decemberben kérni fogom, hogy januártól kapjak rá státuszt és pénzt, 

hogy nagyobb létszámban tudjak önkormányzati foglalkoztatottat foglalkoztatni. Nagy 

valószínűséggel nem jön össze, mert ebből a 7 főből januártól hatot tudok majd csak tovább 

foglalkoztatni, mert már most tudjuk, hogy egy fő kiesik ebből. A munkaügyi központ által 

kiközvetített közmunkások létszáma pedig egész évben nem több, mint 4-5 fő, és az is változik. 

Nagyon jól megértettem ügyvezető úr „A-Z”-ig történtő ajánlatkérését, hogy miért kéri ezt. 

Most már nem csak gépkezelői hiány van, hanem a többi munka ellátására is erőforrás-hiány 

van. Ha a vállalkozók felvállalják, akkor ez a jó megoldás. 

 

Láng Géza alpolgármester: A két ajánlat és a saját erő lefedi a teljes területet? Mennyi az a 

kapacitás, amit ajánlottak?  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Amit most ajánlottak, az a zöldterületnek kb. az ötöde. 

A maradék nyilván marad a mi létszámunkra, aminek a teljesítése nem lesz könnyű.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azzal tisztában vagyok, hogy illúzió a korábbi létszám feltöltése, hiány 

van a munkásokból. Ezért kellene adott esetben stratégiát váltani a felvételnél. Át kellene 

gondolni, hogy milyen feltételeket biztosítanak a jelentkező gépkezelőknek. Ezt korábban 

igazgató úr is mondta, hogy volt, hogy a bértárgyalásnál bukott el a történet. Át kell gondolni, 

hogy a jelenlegi rendszer megfelelő-e, ugyanis senkit nem érdekel sem a testületnél, sem pedig 

a lakosság körében. Egy a lényeges, hogy az idei állapot ne ismétlődjön meg, magyarul: a fű 

mindig le legyen nyírva és el legyen szállítva. Természetesen nemcsak a fűre, hanem itt a 

parkgondozásra gondolok. És igen, vészharangot kongatok. Ne menjünk el az mellett, hogy 

nem lesz könnyű a teljesítés, talán meglesz. Ez nem elég. Ha többet kér a gépkezelő, akkor 

adjunk neki többet, és akkor ide fog jönni dolgozni.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Akit felvettünk, az gépkezelő státuszba kerül. Emellett 

van még egy gépkezelő, aki viszont tartós betegség miatt hosszú ideje távol van. Annyit 

pontosítanék, korábban pont a fordítottját mondtam: ez bizottsági ülésen hangzott el, a 

bértárgyalásig sokszor el sem jutunk. Volt olyan valóban, hogy a bér miatt bukott el a felvétel, 

de nem direkt módon, hogy itt keveset, hanem egy másik helyen többet ajánlottak. Nyilván  a 

mostani helyzetben ez a levadászása a munkaerőnek, napi kérdés.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azt honnan tudta a jelentkező, hogy a másik cégnél több az ajánlat, 

amikor itt el sem hangzott bér? Ezt nem értem.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Mindig elhangzik az ajánlat, ha a tárgyalásnak abba a 

szakaszába érkezünk, ahol beszélhetünk bérről.  

 

Horváth Éva polgármester: Maradjunk annyiban, hogy kérünk egy tájékoztatást decemberre, 

hogy hol tartunk. 
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6.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (182/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal, elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: A rendeletben, mivel nem változtak az adómértékek, egy felhívás 

kapcsán a szövegrészben történt módosítás. Jegyző asszony kíván kiegészítést tenni?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem egészíteném ki, előterjesztésben minden le van írva.  

Annak ellenére, hogy az adókoncepció tárgyalásánál sem emelés, sem pedig új adónem 

bevezetésére nem jött javaslat, jogszabályi változás miatt volt szükség a rendelet módosítására: 

a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvény, valamint az adózás rendjéről szóló törvény 2018. 

január 1-jei hatállyal történő változása miatt bevallás-benyújtási kötelezettség helyett 

adatbejelentési kötelezettség a helyes szöveg. Erre a Kormányhivatal hívta fel az önkormányzat 

figyelmét, hogy ki ne maradjon a módosításból. Az adókoncepció elfogadásakor a Képviselő-

testület úgy határozott, hogy a reklámhordozók adóztatását a vállalkozókra továbbra sem 

terjeszti ki. Itt a hivatalban polemizáltunk, hogy annak megfogalmazása nem ellentétes-e a helyi 

adókról szóló törvény rendelkezéseivel, miszerint a vállalkozókat e körben sem nem lehet 

mentesíteni az adófizetési kötelezettség alól, hogy a 0,- Ft mentesítésnek számít, vagy 

adómeghatározásnak. Erre kértünk állásfoglalást, és azt csatoltuk is az előterjesztéshez, hogy 

annak minősül. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? Véleménye? Nem volt.  

Aki támogatja a rendelet módosítását, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangúszavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2018.(XI. 27.) RENDELETE: 

A helyi adókról szóló 14/2017.(XI.24.) önkormányzati rendelet  

módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

(185/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem!  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. 

Aki támogatja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

294/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

244/2018.(VIII.30.),  245/2018.(VIII.30.) 262/2018.(IX.27.),  

268/2018.(IX.27.), 273/2018.(IX.27.), 279/2018.(X.18.), 

 285/2018.(X.18.),  

 

 

 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről. 

 

Horváth Éva polgármester: Október 18-án volt a legutóbbi képviselő-testületi ülés, azóta a 

következők történtek:  

 

Október 24. 

Ekkor volt a bírósági tárgyalás a strandtervezéssel kapcsolatos határozat tárgyában. A 

kormányhivatal felkért minket törvényességi felhívásban, hogy semmisítsük meg az akkori 

határozatunknak az 1. bekezdését. Ezt a testület nem fogadta el. Bíróságra került az ügy. Ott a 

Kormányhivatal képviselője a fejleményekre és a feltárt tényekre vonatkozóan, és mert a 

beruházási rendeletét az önkormányzat megváltoztatta - az eredeti szándékának megfelelően 

pontosan megfogalmazta a benne fogalmazottakat - a Kormányhivatal módosította a 

beadványát, és nem a megsemmisítését kérte, hanem az akkor hatályban lévő határozattal 

kapcsolatos jogsértés megállapítását, amit a bíróság elfogadott. Megállapította, hogy az akkori 

határozatunk szerint a rendeletünket nem tartottuk be, és így jogsértést követtünk el, de 
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figyelembe vette, hogy módosítottuk a rendeletünket, pontosítottuk az akkori jogalkotói 

szándéknak megfelelően. Figyelembe vették, hogy ez egy folyamatban lévő ügy, az 

engedélyezés elindult.  A múlt hét végén kaptuk meg az írásos indoklást, decemberben a 

tájékoztatókban megkapjátok 

 

Október 25.  

Volt egy egyeztetési tárgyalás a Polgármesteri Hivatalban. Készül az Esélyegyenlőségi 

Program, amit ebben az évben tető alá kellene hozni. Ennek a folyamatnak van egy olyan 

programpontja, hogy a programmal kapcsolatban a mentorok jelenlétében egy esélyegyenlőségi 

egyeztetést kell tartani. Ez a tárgyalás megtörtént. Aki ezzel a programmal kapcsolatban 

valamilyen szinten érdekelt, mint hatóságok, szervek, intézmények jelen voltak. Az ő 

jelenlétükkel kialakult egy olyan irányvonal, aminek mentén a program úgy összeállítható, 

hogy ne egy standard egyenprogram legyen, amit sajnos tapasztalunk mindig, ha kiadunk egy 

külsős cégnek, de ez a program házon belül fog elkészülni, a hivatal dolgozója készíti, de 

vannak mentorok, akik ki vannak jelölve, segítik. Olyan program fog elkészülni, ami a pétfürdői 

paraméterekkel rólunk szól, és amiről fogunk tudni beszélgetni. 

Szintén ezen a napon volt még egy bölcsődei ellenőrzés. Rengeteg ellenőrzést kap a Gondozási 

Központ és az intézményeink. Meg kell, hogy mondjam, ez egy szakmai ellenőrzés volt, a 

feltételekről szólt, az irányító hatóság tartott egy ellenőrzést, mindent átvizsgáltak, semmilyen 

problémát nem találtak.  

 

November 6. 

Újabb ellenőrzés volt a Gondozási Központban, akkor az Államkincstár részéről. Ez az étkezési 

díjak elszámolásáról szólt.  Megkaptuk a jegyzőkönyvet, nincs szükség semmilyen 

intézkedésre, minden adat, minden elszámolás stimmel, szabályok betartva.  

 

November 7. 

Részleges katasztrófavédelmi hadgyakorlatra került sor Várpalotával és Ősivel együtt. Ez a 

szokásos éves gyakorlat. Abban különbözött a többitől, hogy idáig is volt részleges meg teljes, 

de nálunk mindig a részleges az teljesnek számított. Most tulajdonképpen a gyakorlat arról 

szólt, hogy az információt hogyan adjuk át. Most nem vonult ki a tűzoltóság, a polgárőrség. 

Mindenkinek a képviselője jelen volt, sőt a Mo-La-Ri rendszer is megszólalt. A lényeg az volt, 

hogy megy át az információ, ha valahol történik valami. Ki jelez kinek, ki kinek szól, hogy 

megy át az információ. Alapvetően hadimozgás nem történt.   

 

November 12. 

Étkezési díjak egyeztető tárgyalása történt.  

 

November 13. 

Az Államkincstártól kaptunk látogatást, tájékoztattak bennünket a jelenleg legkedvezőbb 

önkormányzati befektetési lehetőségről. Ezt úgy hívják, hogy Önkormányzati Magyar 

Államkötvény. Annak idején, ha emlékeztek rá, amikor még kamatozott a folyószámla, akkor 

mindig vita volt, hogy mit csináljunk abban az időszakban, amikor megjönnek az adók, és és 

még nem költjük el őket, akkor lekössük vagy mit csináljunk. Minden költségvetésünkben 

benne van, meg talán a vagyonról szóló rendeletünkben is, hogy a polgármester fel van 

hatalmazva a betét lekötésére, illetve Kincstári jegy és a Magyar Állam felé lekötésre, egyéb 

esetekben a Képviselő-testület hatásköre, hogy bizonyos összeget hová fektessünk le. A MÁK 

most adott egy ilyen lehetőséget önkormányzatok számára, most nem tudjuk igénybe venni, 

mert most fogjuk kifizetni a nagy pénzeket. Fusson ki az év, ha még ez a lehetőség lesz, és nem 

kapunk jobb ajánlatot, akkor lehet, hogy figyelembe vesszük.  
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November 20. 

November 20-án a Nitrogénművek Zrt-nél Rendezési terv ügyben egyeztettünk. Kaptunk egy 

több oldalas észrevételt a Rendezési tervünkkel kapcsolatban a Nitrogénművek Zrt-től az 

egyeztetés kapcsán. Több mindent megkérdeztek, megkérdőjeleztek, megkifogásoltak. Ezeket 

egyeztettük, nagyon sok mindenben igazuk van a most érvényben lévő Rendezési tervünkkel 

kapcsolatban is. Ez már úgy lesz a tárgyalási anyagnál beterjesztve. Az elkerülő út építése ismét 

felmerült, meg kell, hogy mondjam, abban állapodtunk meg, mivel ők sem tudnak megoldást, 

és mivel ez nem egy rendezési vonal, hanem egy irányelv, azzal álltunk fel az asztaltól, hogy 

mivel most már 4 évente kell felülvizsgálni a tervet, a Nitrogénművek is gondolkodjon el – 

mivel az elvvel egyetértenek, sőt a csatlakozási ponttal is – hogy nézzenek körül a saját 

területükön, hogy hogyan lehet keresztülvezetni. Nem fogják megkifogásolni ezt a 

nyomvonalat, de az, hogy hol megy ki, az nincs kitűzve a Rendezési tervben. Ezt magyaráztuk 

és ez bele is volt írva az előző Rendezési tervbe is, hogy ez egy szabályozás nélküli irányelv. 

Abban a pillanatban, amikor megvalósításra kerül, akkor jön, amit a Fűtőműnél kellett csinálni. 

Pontosítani kellett a nyomvonalat.    

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ahhoz képest, hogy mind a korábbi, mind pedig a jelenlegi 

Rendezési tervben az az út irányelvnek minősült, ahhoz képest még a Péti Zsák Kft. ebben az 

irányban nem tudott terjeszkedni, bár üzembővítést csinált volna. Problémát okozott.  

 

Horváth Éva polgármester: A főépítész úr és a tervező asszony is azt mondta, hogy ezt meg 

kellett volna kérdőjelezni, mivel pontosan le volt írva a mostani érvényben lévő Rendezési 

Tervünkben is, lehetett volna részletes tervet kérni. Ezt a hatóságnak kellett volna kérni, hogy 

pontosítsuk. Ez teljesen túlnőtte a hatáskörét annak, aki ezt így leírta. A tervben még 

szabályozási szélesség sem volt leírva. A gyárkapunk kívül már rajta volt a 22 méter, de ott 

belül, azon a bizonyos íven nem.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az ív átment mindenen keresztül.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez tanulság, nem kellett volna, hogy ez a probléma felmerüljön, 

felénk kellett volna jeleznie a hatóságnak, aki azt mondta, hogy nem lehet. Meg tudtuk volna 

akkor védeni a Péti Zsák Kft. indokait. Ez volt a Fűtőműnél is, módosítottunk ott is. 

További kérdés? Nem volt.  

 

 

9.) Központi háziorvosi ügyeleti feladatok ellátása 2019. január 1-jétől (180/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Arról van szó, hogy a jelenlegi szolgáltató felmondta a központi 

háziorvosi ügyeleti feladatok ellátását január 01-jétől, ezért a Társulási Tanács úgy döntött, 

hogy közbeszerzési eljárás keretében keresi az új vállalkozót. Az eljárás folyamatban van, ezt 

a kiírási anyagot kapta meg a testület. Ez annyiban változott, hogy történt egy összehasonlítás 

az önkormányzati finanszírozás oldaláról. Idáig 20,- Ft-ban maximálták a testületek, hogy annyi 

forint/főben járulnak hozzá a finanszírozáshoz. Utánanéztünk, ez a sokszorosával túlrepült a 

könyékünkön. Így egy középkategóriás árat fogalmazott meg a Társulás, hogy maximum 80,- 
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Ft-ig vállaljuk fel a finanszírozást. Ezt a Társulás elfogadta, és azok a települések, ahol már 

tárgyalták szintén. Úgy gondolom, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadva, fogadjuk el 

mi is. Van valakinek kérdése? Véleménye? Nem volt. 

Aki támogatja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

295/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megerősíti, hogy Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata az egészségügyi 

alapellátás, mint helyben biztosítandó közfeladat körében a központi 

háziorvosi ügyeleti feladat ellátását továbbra is Várpalota Kistérség 

Többcélú Társulása által, a környező települések együttműködésével 

kívánja megvalósítani. 

 

2. A központi háziorvosi ügyeleti feladat 2019. január 1-jétől 2023. 

december 31-ig történő ellátása céljából Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Várpalota 

Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsát a határozat 1. számú 

mellékletét képező ajánlati felhívásnak megfelelő tartalommal a 

szükséges közbeszerzési eljárás lefolytatására: 

 

A Képviselő-testület jelen határozat 2. számú mellékletében foglaltaknak 

megfelelően egyetért a közbeszerzési eljárás szakmai tartalmával. 

 

 3. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

központi háziorvosi ügyelet működtetése érdekében 2019. január 1-jétől 

vállalja a maximum 80 Ft/hó lakosságszám-arányos hozzájárulást. 

 

4. Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg a Társulási 

Tanács elnökének, valamint jelen határozatban foglaltakra a 2019. évi 

költségvetés készítésekor legyen figyelemmel. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 
 

10.) Veszprém Megyei Kormánymegbízott törvényességi felhívása (183/2018.)  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok nem tárgyalták. Vonjuk vissza a határozatot, és megy 

minden magától, pörögnek a dolgok. 

Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt. 

Aki támogatja az előterjesztett határozat visszavonását, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

296/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottjának 

VEB/005/03637-1/2018. számú törvényességi felhívásában foglaltakkal 

egyetért, azt elfogadja. 

A Képviselő-testület a 261/2018.(IX.27.) számú határozatát visszavonja. 

 

Határidő a határozat Kormányhivatal részére történő megküldésére: 

2018. november 23. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

11.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (184/2018.) 

(Eredetileg 8. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? A létszám stagnál, nincs kitöltve a 7 fő, 

amennyinek a szállítását vállalni tudják. Árat nem emeltek hosszú évek óta. 

Aki támogatja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

297/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Megállapodást köt a Magyar Vöröskereszt Veszprém Megyei 

Szervezetével a Támogató Szolgálati feladatok közül a fogyatékkal élő 

pétfürdői gyermekek szállítására 

 

2019. január 1-től 2019. december 31-ig. 

 

Az önkormányzat vállalja, hogy havonta bruttó 383.960,- Ft működési 

célú pénzeszköz átadásával hozzájárul a feladatellátás finanszírozásához. 
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Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2018. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) 2019. évi ellenőrzési munkaterv (195/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom Jegyző asszonynak a szót.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahogy a bizottsági üléseken is már elmondtam, a 2. sorban 

két javítást kérnék a tervjavaslatnál. A civil szervezetek részére juttatott támogatások 

ellenőrzése a gépelésnél bent maradt a 2017. év, az természetesen 2018. évi támogatások 

ellenőrzését fogja február hónapban a belső ellenőr úr ellenőrizni, és az ellenőrzött szervnél 

nem a Hivatal, hanem az Önkormányzat a megfelelő. Annyit elmondanék, hogy ellenőr úrral 

közösen állítottuk össze az ellenőrzés tárgyát képező 6 db ellenőrzést. Az ellenőrzési napokat 

nagyjából ő határozta meg, az időpontokat pedig megpróbáltuk úgy megválasztani, hogy nagy 

terhet ne rójon a munkájára. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Véleménye? Észrevétele? Nem volt.  

Aki támogatja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

298/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 

szóló 370/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdés b) pontja 

alapján a 2019. évi ellenőrzési tervet e határozat melléklete szerint 

hagyja jóvá. 

 

Határidő az éves ellenőrzési jelentés előterjesztésére: a 2018. évre 

vonatkozó zárszámadási rendelet előterjesztésével egyidejűleg. 
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Felelős az éves ellenőrzési jelentés előterjesztéséért: Horváth Éva 

polgármester 

a belső ellenőrzés működtetéséért: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(a határozat melléklete a jkv mellékletét képezi) 

 

 

13.) Önálló indítvány Nagy Zsolt képviselő részéről: Sugár úti gépjárműforgalom elől 

való elzárás (194/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot azzal a módosítással, hogy a jégpályához 

legyen betéve még két oszlop. A Szajna melletti két oszlop maradjon a helyén, a Peytu mező 

behajtása pedig legyen bekamerázva. 

 

Horváth Éva polgármester: Észrevétel? Előterjesztő? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Elfogadtam a bizottság javaslatát.  

 

Horváth Éva polgármester: Tulajdonképpen az a probléma, hogy a Sugár úton megjelennek 

az autók, és ennek a kizárására kértünk javaslatokat. Most konkrétan megfogalmazódott 

előterjesztés formájában a javaslat, hogyan lehetne megakadályozni ezt. A Településfejlesztési 

Bizottság ezt észrevételezte. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igazából azért jártam körbe és tettem javaslatot, hogy mozduljunk el 

valamerre. Nem kőbe vésett javaslatot tettem, természetesen ésszerű keretek között elfogadásra 

került a módosítás.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslata úgy fogalmazódott 

meg, hogy a Sugár út volt műjégpályánál lévő bejáró végénél, az észak-keleti sarkánál lévő 

járda mellé kettő darab új oszlop kerüljön elhelyezésre, valamit a Képviselő-testület 

gondoskodik arról, hogy a 2019. évben a Peytu mező bekamerázása a Gesztenye sor felöli 

behajtónál legyen megoldva úgy, hogy ellenőrizhető legyen, hogy a Peytu mezőre az illegális 

gépjármű behajtás tiltott időszakban ne történjen meg. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

299/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sugár 

úti gépjárműforgalom szabályozásával kapcsolatban úgy határozott, 

hogy  

1.)  a Sugár út volt műjégpályánál lévő bejáró végénél, az észak-keleti 

sarkánál lévő járda mellé kettő darab új oszlopot helyeztet el 
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2.)  a Képviselő-testület a 2019. évi kamerabővítés keretében a Peytu 

mező bekamerázásával  a  Gesztenye sor felől, ellenőrizhetővé teszi  

a Peytu mezőre az illegális gépjármű behajtást. 

 

Az 1. ponban megfogalmazott munkák fedezete a 2018. évi költségvetés 

„Utak, hidak” üzemeltetése, dologi kiadási előirányzata. 

    

   Határidő: az 1. pont kivitelezésre: 2018. december 31. 

Felelős: Horváth Éva Polgármester 

 

 

 

14.) Önálló indítvány Miskolczi Ferenc képviselő részéről: Sporttelep villamos energia 

ellátása (196/2018.) 

(Eredetileg 12. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság 

tárgyalta.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Mondd el röviden, miről szól az előterjesztés. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Képviselő-testületi döntés alapján a Sporttelep új hőközpontjában 

három új mérőhely került kialakításra, tehát külön lehet mérni a különböző részeket. Ezzel a 

Nitrogén Zrt-től a Sporttelep teljes egészében levált, az E.ON látja el a villamos betáplálást. A 

mérőhely kialakítása során derült ki az a probléma, hogy a sporttelep belső hálózati elosztó 

szekrénye és az új mérőhelyek között kb. 40 méter hosszú távolság van. A két hely között 

összekötő kábelt kell kialakítani, ellenkező esetben a sporttelep villamos energia ellátása 

lehetetlen lenne. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdése van valakinek? Nem volt.  

Aki támogatja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

300/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Sporttelep villamos energia rendszer 

kiépítésének a pótmunkáit megrendeli a NOKO-VIGYU Kft-től 

(Várpalota, Dózsa Gy. u. 6.). 

    A kivitelezés költsége: bruttó 185.900,-Ft. 
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    A kivitelezés fedezete a költségvetés általános tartaléka. 

A testület felkéri a polgármestert a kivitelezés megrendelésére, valamint, 

hogy e döntésre a költségvetés soron következő ülésén legyen 

figyelemmel. 

 

   Határidő: a megrendelésre: 2018. december 5. 

   Felelős: Horváth Éva Polgármester 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

3.) Tájékoztató a 2018. évi beruházásokról, felújításokról (192/2018.) 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Észrevétele?  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A régi Polgármesteri Hivatal felújítása befejeződött?  

 

Horváth Éva polgármester: Befejezéshez közelít, majdnem készen van.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

Miskolczi Ferenc a Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Hősök terei Iskola étterem 

felőli részén az ereszcsatorna javítását végeztesse el. (lyukas a csatorna) 

 

Horváth Éva polgármester: Megkezdtük az intézkedést. 

 

Miskolczi Ferenc a Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Pét-Palota összekötő út 

péti szakasza a 2019. évben kerüljön felújításra, valamint a Wimmer kanyarban biztonsági 

elemek, rázószegély kerüljön elhelyezésre. Ezek költsége a következő évi beruházási tervbe 

kerüljön feltüntetésre. 

 

Horváth Éva polgármester: Mi az a rázószegély? Csak hogy hogyan kérjünk ajánlatot a jövő 

évi költségvetésben?  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Olyan nem kiemelt szegény – tehát egy szintben van az aszfalttal 

– ami rovátkákkal van bevágva. Ott mindig levágják a kanyart, ki van kátyúsodva. Ez a 

rázószegény figyelmezteti az autósokat, önkéntelenül beljebb mennek. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm, ez így már segítség, hogy mire kérjünk árajánlatot, 

hogy kb. mekkora összeget állítsak be majd erre a jövő évi költségvetésbe. A felújításnál 

szőnyegezésre gondoltatok? Nehogy már visszamarjuk, az egy jó szerkezetű út. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Össze van törve a felső burkolat.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy kopóréteg kell rá.  
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Miskolczi Ferenc képviselő: A bizottsági ülésen nem erre gondolt az egyik bizottsági tagunk, 

hanem egy visszamarásról. Van erre egy szakszó. A visszamart murvát cementtel betömörítik, 

és egy nagyon jó útalap keletkezik.  

 

Horváth Éva polgármester: A visszamarásból nem lesz jó útalap.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ez egy új technológia. A lényege, hogy egy fázisban felmarják az utat, 

a kopóréteget, és ezt cementlével telíti, tehát elöl mar, közben telít, majd hátul teríti az útra ezt 

a dúsított, mart aszfaltot, abból képez egy új kopóréteget.   

 

Horváth Éva polgármester: Döntsünk az elvről, és majd utánanézünk! Aki támogatja, hogy a 

Pét-Palota összekötő út péti szakasza a 2019. évben kerüljön felújításra, és a kanyarba a 

biztonsági rázószegély kerüljön beépítésre, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

301/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, a Pétfürdő-Várpalota összekötő út pétfürdői szakaszát a 2019. 

évben felújítja, ezzel együtt a Wimmer-kanyarban az út szélére 

biztonsági rázószegélyt építtet. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatban foglaltakra a 2019. évi 

költségvetés készítésekor legyen figyelemmel. 

 

   Felelős: Horváth Éva Polgármester 

                                   Határidő: 2019. évi költségvetés előterjesztése 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: A felújítás után Várpalotát kérjük fel, helyezzék vissza Várpalota felől 

a súlykorlátozó táblát! 

 

Horváth Éva polgármester: Eredeti súlykorlátozó tábla, mivel a felújítások lezajlottak. 

Szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

302/2018.(XI.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot Várpalota Város 
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Polgármesterével, hogy a Várpalota-Pétfürdő összekötő útra az útépítés 

miatt eltávolított súlykorlátozást jelző táblát Várpalota felől is helyezzék 

vissza. 

  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: 2018. december 31. 

 

 

Horváth Éva polgármester: További észrevétel?  

 

Dombi Norbert képviselő: Úgy gondolom, úgy korrekt, hogy nem csak a hiányosságokat, 

hanem a jó dolgokat is megemlítjük. Korábban szóvá tettem, hogy a tóba be vannak hajigálva 

a kukák. Arra mentem haza kedden, és láttam, hogy mindegyik a helyén van. Köszönöm a gyors 

intézkedést! Ugyanakkor ezzel egy időben fedeztem fel azokat a problémákat, amelyekre 

szeretném, ha intézkedés történne. Többször beszéltünk a Sugár úton illetve a tó sétánynál lévő 

napelemes világításról, amely nem úgy sikerült, ahogy szerettük volna. Vannak olyan lámpák, 

amelyek világítanak, van amelyik nem, van olyan, amelyik ki-be kapcsol, pislákol.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézetjük. Karbantartási szerződés van rá. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az iskola háta mögött, a Sugár útról a Liszt Ferenc utcára érve, ott 

vannak hagyományos kandeláberek. A betorkollásnál van kettő, amelyik világít, majd elalszik. 

Folyamatosan ezt csinálja.  

 

Láng Géza alpolgármester: Ez be lett jelentve Tránszki László ügyintézőnek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Még egy tóval kapcsolatos észrevételem van. A híd mellett lévő 

fűzfák szépek, de a térköves sétányt több helyen tönkretették – jövő évi karbantartási 

munkáknál legyen betervezve. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt már a tavalyi évben és az idei évben is csináltuk, 

természetesen jövőre is figyelni fogunk rá.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha szakszerűen van elvágva az a gyökér, ami a problémát okozza, akkor 

semmi gond nincs, a fa többi gyökere tovább él.  

 

Dombi Norbert képviselő: Én ezt értem, csak itt van más probléma is. A fa és a tómeder fala 

között nincs túl sok hely. Nem tudom, hogy nem fogja-e ugyanez a fa benyomni a falat, 

ugyanakkor, ha ezt a gyökeret elvágjuk, a mivel kapaszkodik, akkor félő, hogy a nagyobb szél 

beledönti a tóba. Rendesen fogja majd? Abban az irányban nincs gyökér, ott a tó van.  

 

Horváth Éva polgármester: Dehogynem. Nem csak az a gyökere van, amelyik felnyomja a 

járdát, van neki mellett még éppen elég, amivel támaszkodik.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ha már a világítás szóba került, a templom jobb oldali reflektora 

nem világít. Közeledik az Advent, a karácsony, azt csináltassuk meg. Tegnap vettem észre, még 

nem jeleztem az ügyintézőnek.   

 

Láng Géza alpolgármester: A Pét-Palota közötti összekötő úton a belógó fákat meg kell 

vizsgálni, hogy melyik egészséges, melyik beteg, és amelyik nem egészséges, azt ki kell vágni, 
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a többinél űrszelvényt kell igazítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Tavasszal űrszelvényeztük, mert azt kérték, most viszont elég 

nehéz megállapítani, mivel nincs lombjuk a fáknak, hogy melyik beteg és melyik egészséges. 

De megpróbáljuk.  

További észrevétel? Nem volt.  

 

 

17.27 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 


